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Основна школа „Соња Маринковић“ 

Земун, Аласка број 17 

Тел/факс 2612-753 

дел. бр. 5/3 

Датум 19.09.2022. 

 

Записник са прве седнице Савета родитеља за школску 2022/2023. годину, одржане 

19.09.2022. године са почетком у 18 часова у учионици I/3. 

Састанку je присуствовало 28 родитеља према списку, наставница физичког васпитања 

Катарина Пешић, психолог Сандра Ђуровић, учитељица Слађана Зрнић, наставница 

српског језика Јелена Петаковић и директор школе Јасмина Филиповић. 

Након што је утврђено да постоји кворум за рад и одлучивање, председник Савета 

родитеља је отворио седницу и предложио следећи  дневни ред: 

1. Усвајање Записника са шесте седнице за школску 2021/22. годину 

2. Конституисање Савета родитеља за школску 2022/23.годину и избор руководства 

3. Годишњи извештај о раду Савета родитеља за школску 2021/22.годину 

4. План Савета родитеља за школску 2022/23.годину 

5. Избор два представника за општински Савет родитеља 

6. Анализа успеха и дисциплине ученика на крају школске године 

7. Годишњи извештај о раду директора школе за школску 2021/22.годину 

8. Годишњи извештај о реализацији Годишњег плана рада школе за школски 

2021/22.годину 

9. Годишњи план рада школе за школску 2022/23.годину 

10. Записник о отварању понуда за излете, екскурзије и наставу у природи и доношење 

одлке о висини дневница наставника 

11. Актуелне јавне набавке 

12. Разматрање понуда за осигурање ученика 

13. Разно 

 

Предложени дневни ред је стављен на гласање и једногласно усвојен. 

 

Донета је једногласна одлука 28 гласова за од присутних 28 чланова Савета 

родитеља да се усвоји предложени дневни ред. 

ПРВА ТАЧКА: 

Није било дискусије, нити додатних питања. 

Донета је једногласна одлука 28 гласова за од присутних 28 чланова Савета 

родитеља да се усвоји записник са претходне седнице. 
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ДРУГА ТАЧКА: 

Друга тачка дневног реда се односила на избор представника Савета родитеља за школску 

2022/23.годину. За председника су предложена два кандидата (1) Бранислав Клашников 

(2) Јасна Јовковић. Савет се изјаснио и 26 присутних чланова Савета родитеља је гласало 

за Бранислава Клашникова, док је 2 гласа имала Јасна Јовковић. Није било уздржаних. 

Већином гласова је одлучено да функцију председника Савета родитеља у школкој 

2022/23.години обавља Бранислав Клашников. Директорка је предложила да 

потпредседник буде Јасна Јовковић, а свих 28 присутних чланова је једногласно 

прихватило предлог. За записничара је изабрана Ивана Каличанин, као добровољац, и 

Савет је једногласно прихватио. 

Констатовано је следеће у школској 2022/23. години: 

• Председник: Бранислав Класников 

• Потпреседник: Јасна Јовковић 

• Записничар: Ивана Каличанин 

 

Донета је одлука да председник Савета родитеља буде Бранислав Клашников са 26 

гласова за од 28 присутних чланова Савета. 

Донета је одлука 28 чланова Савета родитеља да за заменика председника Савета 

родитеља буде изабрана Јасна Јовковић. 

Донета је одлука 28 чланова Савета родитеља да за записничара Савета родитеља 

буде изабрана Ивана Каличанин. 

ТРЕЋА ТАЧКА: 

Родитељи су уз позив за седницу добили Годишњи извештај о раду Савета родитеља за 

школску 2021/22. годину, тако да није читан на седници. Није било дискусије, нити 

додатних питања. (извештај у прилогу записника) 

Донета је једногласна одлука свих 28 присутних чланова да се усвоји Годишњи 

извештај о раду Савета родитеља за школску 2021/22.годину.  

 

ЧЕТВРТА ТАЧКА: 

Родитељи су уз позив за седницу добили Годишњи план рада Савета родитеља за школску 

2022/23. годину, тако да није читан на седници. Није било дискусије, нити додатних 

питања. (план у прилогу записника) 

Донета је једногласна одлука свих 28 присутних чланова да се усвоји Годишњи план 

рада Савета родитеља за школску 2022/23.годину.  
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ПЕТА ТАЧКА: 

Пета тачка дневног реда се односила на избор два представника за општински Савет 

родитеља. Повела се дискусија у вези са додатним објашњењима које су функције овог 

Савета, које су ингеренције и надлежности истог. Констатовано је да општински Савет 

нема поверење родитеља, а да су очекивања велика. Утицај овог Савета још увек није 

видљив у пракси, али то је законско решење и наша школа треба да изабере два 

представника која ће својим идејама учинити бољим школство у нашој општини односно 

утицати на бољи положај ученика. На општинском Савету су присутни преставници 

основних школа, средњих школа, али и државног вртића ПУ „Сима Милошевић“. Следећи 

представници Савета родитеља су изабрани за општински Савет: 

 

• Марина Зубовић 

• Владислава Пргин 

 

Донета је једногласна одлука 28 чланова Савета родитеља да представници Савета 

родитеља у општинском савету буду Марина Зубовић, представник и Владислава 

Пргин, заменик. 

ШЕСТА ТАЧКА: 

 

Ова тачка дневног реда се односила на анализу успеха и дисциплине ученика на крају 

школске године, а анализу је припремила психолог Сандра Ђуровић. Пре саме статистике, 

Сандра је замолила Савет родитеља да одреди представнике неколико тимова у нашој 

школи. Следећи представници за одговарајуће тимове су избрани: 

 

 Стручни тим за развојно планирање 

o Представник Савета родитеља Александар Југовић 

 

 Стручни тим за самовредновање 

o Представник Савета родитеља Марина Пољак 

 

 Стручни тим за обезбеђивање квалитета: 

o Представник Савета родитеља и Јелена Томић 

 

 Стручни тим за развој међусобних компетенција и предузетништво 

o Представник Савета родитеља: Владислава Пргин 

 

Након што су изабрани чланови, Сандра је саопштила ивештај о успеху и дисциплини на 

крају школске 2021/22.године. Млађа смена укупно ученика 496: 
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 Први разред 126 ученика не оцењују се 

 Други – Четврти 370 ученика (одличних 88,37%, врлодобрих 10,27%, добрих 

1,35%, довољних 0%, недовољних 0%) 

 

Старија смена укупно ученика 392: 

 Пети – Осми разред (одличних 44,90%, врлодобрих 37,75%, добрих 17,34%, 

довољних 0%, недовољних 0%). Сви који су изашли на поправни су положили, а то 

је 5 ученика 6.разреда и 9 ученика 7.разреда из предмета: физика, српски, историја, 

математика, немачки. Било је 9 вуковаца, ученик генерације је Милан Раковић, док 

је спортиста генерације Лука Томић у атлетици (дисциплина бацање кугле). 

 

Успeх учeникa нa крају школске 2021/2022. гoдинe 

Рaзрeд Одличних Врлo дoбрих Дoбрих Дoвoљних Нeдoвoљних ук. 

учeн. 

Пoзитивних пoн. 

учeн. бр. % бр. % бр. % бр. % бр. % бр. % 

II 124 94,65 7 5,34 - - - - - - 131 131 100 - 

III 114 68 9 7,31 - - - - - - 123 123 100 - 

IV 89 76,72 22 18,96 5 4,31 - - - - 116 116 100 - 

ук. млађи 327 88,38 38 10,27 5 1,35 - - - - 370 370 100 - 

V 78 64,46 38 31,40 5   4,13 - - - - 121 121 100 - 

VI 40 43,47 36 39,13 16 17,39 - - - - 92 82 100 - 

VII 30 34,09 30  34,09 28 31,81 - - - - 88 78 100 - 

VIII 28     30,76 44 48,35 19 20,87 - - - - 91 91 100 - 

ук. стар. 176 44,89 148 37,75 68 17,34 - - - - 392 392 100 - 

Укупнo 503 66,01 186 24,41 73 9,58 - - - -    762 762 100 - 

 

 

СЕДМА ТАЧКА: 

Директорка је презентовала годишњи извештај о раду директора школе за школску 

2021/22.годину. Није било посебних ставки за дискусију, али је истакла следеће: 

 

 Организација наставе 

o Школска година је била тешка за организују наставе највише имајући у виду 

пандемију, дојаву о подметању бомби, измену школског календара у два 

наврата и планирање рада и наставе у измењеним околностима. 

Констатовано је да је упркос свему година успешно завршена. 

 

 Самовредновање 

o Услови у којима је настава одржана нису дозволили самовредновање, али је 

планирано да се ове године реализује област Подршка ученицима 

 

 Развојни план установе 

o Школски развојни план је успешно реализован. Школски објекат је окречен, 

све сем сале. Ограђен је рукометни терен, сређена ограда. Комунална 
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инспекција већ годинама нема примедбе на безбедност ученика у школском 

дворишту. 

 

 Обавештење ка запосленима 

o Функсионише путем вибер група и мејлинг листа. Додатно је констатовано 

да вибер групе постоје и на релацији наставници/учитељи – родитељи. 

(Садржај Извештаја је у прилогу записника) 

 

ОСМА ТАЧКА: 

Наредна тачка дневног реда се односила на годишњи извештај о реализацији Годишњег 

плана рада школе за школску 2021/22.годину. Констатовано је да расте број ученика и да 

је школа програмирана да има 24 одељења, а тренутно стање је 34 одељења. Директорка је 

обавестила Савет о радовима на објекту некадашње школе Десанка Максимовић. Идеја је 

да у овом објекту буде организована настава за млађу смену (први/други разред), али само 

6 одељења, чим то услови омогуће. Адаптација и привођење намени је тренутно у току. 

Директорка је информисала Савет да су деца такође успешна и на такмичењима и да је 

представник одељења VI1 у школској 2021/22.години освојио прво место на државном 

такмичењу из физике, док имамо и победника на такмичењу у атлетици. (Садржај 

Извештаја је у прилогу записника) 

 

ДЕВЕТА ТАЧКА: 

Годишњи план рада школе за школску 2022/23.годину је презентован од стране психолога 

Сандре Ђуровић. Истакнуто је да школа има 949 ученика, од тога 462 девојчице и остатак 

дечака. У школи постоје разни пројекти: Финансијска писменост, Школа без насиља, 

Основи безбедност деце и други. Школа је ранијих година имала изванредну сарадњу са 

представницима МУП-а Србије, где је инспектор МУП-а долазио и држао предавања на 

различите актуелне теме. Идеја је да се ова сарадња настави јер је корисна и свеобухватна 

и покрива различите теме битне за разбој како деце, тако и родитеља. (Садржај Годишњег 

плана је у прилогу записника) 

 

ДЕСЕТА ТАЧКА: 

Записник о отварању понуда за излете, екскурзије и наставу у природи и доношење одлке 

о висини дневница наставника презентован од стране учитељице Слађане Зрнић, док је за 

старију смену понуда изнела Катарина Пешић. Констатовано је да ће бити поновљен 

тендер за наставу у природи за 2. и 3. разред, имајући у виду термин који је стигао у 

понуди (крај марта, почетак априла месеца) није одговарајући и у складу са 

критеријумима Наставничког већа. Савет је једногласно прихватио захтев Наставничког 

већа да се тендер понови. 

Прочитане су најјефтиније понуде, а детаљи су у табели: 

 

Настава у природи: 
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 Први разред – „Хеба“, на Дивчибарама у јуну 2023. са ценом од 27.750 динара, 

„Кондор – Тис“ 

 Четврти разред - „Сребрна лисица“ на Копаонику  у пролеће 2023. са ценом од 

28.600 динара, „Кондор – Тис“ 

Излети и екскурзије: 

 Трећи разред –Београд, Свилајнац са ручком у октобру 2022. са ценом од 1.840 

динара, ТА „Мивекс“ 

 Четврти разред – Београд, манастир Тресије, Космај без ручка у октобру 2022. 

са ценом од 1.555 динара, ТА „Транс југ“, излет Београд, Сремски Карловци, 

Петроварадин, Иришки Венац без ручка у мају 2023. са ценом од 2.050 динара, 

туристичка агенција „Транс југ“ 

 Пети разред - Излет (Београд, манастир Троноша, Тршић, Београд) у септембру, 

октобру 2022. са ценом од 2.550 динара, ТА „Мивекс“ и излет (Београд, Топола, 

Опленац, Орашац) у мају, јуну 2023. са ценом од 3.090 динара, ТА „Мивекс“ 

 Шести разред - Излет (Београд, Топола, Опленац, Рисовача, Орашац) у 

септембру, октобру 2022. са ценом од 3.220 динара, ТА „Мивекс“ и излет 

(Београд, Голубачка тврђава, Лепенски Вир, Београд) у мају/јуну 2023. године 

са ценом од 3.490 динара, туристичка агенција „Транс југ“ 

 Седми разред – излет (Београд, манастир Манасија, Ресавска пећина, Лисине, 

Београд) у септембру/октобру 2022. са ценом од 3.220 динара ТА „Транс југ“ и 

излет (Београд, манастир Лешје, извор Грзе, Београд) у мају/јуну 2023. са ценом 

од 2.990 динара ТА „Мивекс“. 

 Осми разред Екскурзија (Београд, Врњачка бања, манастири Жича и Студеница, 

Ђавоља варош, Пролом бања, Београд) са два ноћења у Врњачкој бањи у хотелу 

„Бреза“, 30.10.-01.11.2022. са ценом од 13.250 динара, туристичка агенција 

„Мивекс“ 

Сви излети ученика старије смене имају уговорени ручак. 

Први и други разред иду на полудневне излете, који се третирају као посете и они нису 

предмет јавне набавке. 

 

Након изнетих понуда, Савет је одлучивао и о дневницама наставника и учитеља. 

Предложено је да: 

 

(1) Ниво дневница остане исти као до сада, а то је РСД 750 по дану 

(2) Ниво дневница буде повећна на РСД 800 по дану и 

(3) Ниво дневница буде повећна на РСД 850 по дану и 

 

Након спроведеног гласања, за опцију (2) гласало је 24 пристуна члана, за опцију (1) 3 

пристуна члана, док је 1 члан гласао за опцију под редним бројем 3. Већином гласова је 

одлучено да се прихвати опција (2) и да дневнице буду РСД 800 по дану. 
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Донета је одлука да износ дневница наставника буде 800, 00 динара по дану са 24 

гласа за од 28 присутних чланова Савета. 

ЈЕДАНАЕСТА ТАЧКА: 

 

Тачка дневног реда се односила на јавне набавке и овде је дискутовано о ручку у 

продуженом боравку. Једини понућач је Лидо, који је знатно подигао цене у односу на 

прошлу годину, а то је 288,00 по дану. Поновљена је јавна набавка јер по тим ценама 

излазимо из планираног оквира у Плану јавних набавки.. 

 

ДВАНАЕСТА ТАЧКА: 

Ова тачка дневног реда се односила на избор понуда за осигурање ученика. Изабрана је 

трочлана комисија која је одређена да анализира понуде и донесе одлуку о избору 

понуђача. Пристигло је 6 понуда, а следећи представници комисије су изабрани: 

 Кнежевић Ана 

 Тошковић Милан 

 Ђурић Дарко 

У школу су понуде доставили Миленијум осигурање, Винер штедише, Ђенерали 

осигурање, АМС осигурање, ДДОР осигурање и Компанија Дунав осигурање. 

Након разматрања, комисија је сузила избор на две осигуравајуће куће чије понуде су 

сличне и предложила гласање како би се одредио понуђач. Спроведено је гласање у 

складу са следећим: 

(1) Generali Osiguranje 

(2) Wiener Stadische  

Већином гласова је изабран Генерали понуђач, са 15 гласова од присутннх 28 чланова 

Савета родитеља. (понуде у прилогу записника) 

Донета је одлука са 15 гласова за од присутних 28 чланова да износ годишњег 

осигурања за ученике буде 500,00 динара преко Ђенерали осигурањ. 

ТАЧКА РАЗНО: 

Чланови Савета родитеља су изнели неколико питања: 

 Апарати за пречишћавање ваздуха 

o Тражиће се стручно мишљење да ли је присуство дозвољено или не. 

Директорка је поставила питање ко би ово финансирао, и констатовано је да 

би то били родитељи. 
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 Маркица за превоз деце у возилима градског саобраћаја 

o Додатно ће се проверити процедура у вези са овим и која документација је 

неопходна 

 Контрола саобраћаја у Алаској улици, поставило се питање да ли је овде могуће 

позвати МУП и тражити да улица буде једносмерна 

o Директорка је објаснила да је свесна да постоји проблем и да постоји 

загушење, али да ми нисмо једина школа која има овај проблем. Додатно, 

због присуства малопродајног објекта познатог ланца, ово није могуће 

остварити због доставе робе. 

 Потенцијалне рестрикције струје за које постоје инсинуације у медијима 

o Директорка нема званичну најаву и све што се прича су најаве из медија. 

Уколико до тога дође, Савет ће бити обавештен. 

 Уџбеници за ђаке прваке? 

o Наручено 125 комплета, а има 142 првака. Ради се на решавању проблема. 

Седница је завршена овом тачком дневног реда у 20,00  часова.  

 

 

 

Записничар:                                                      Председник Савета родитеља: 

________________________                         ____________________________ 

 Ивана Каличанин                                                Бранислав Клашников 

 

 

 

 
 

 


